
Jūrmalas Valsts ģimnāzijas padomes sēdes protokols 

Jūrmalā, 2023. gada 16. maijā 
 

Sēdi vada: Krists Leiškalns 
Sēdi protokolē: Jānis Ķipēns 
 
Sēdē piedalās Jūrmalas Valsts ģimnāzijas padomes pārstāvji:  
 Krists Leiškalns (4. klašu grupas pārstāvis, padomes priekšsēdētājs) 
 Elīna Ozoliņa  (1. klašu grupas pārstāvis) 
 Linda Kotlere (2. klašu grupas pārstāvis) 
 Ilze Lauce (3. klašu grupas pārstāvis) 
 Jānis Ķipēns (5. klašu grupas pārstāvis) 
 Zane Ieviņa (6. klašu grupas pārstāvis) 
 Una Morozova (7. klašu grupas pārstāvis) 
 Inese Zvīdre (8. klašu grupas pārstāvis) 
 Agris Daukste (9. klašu grupas pārstāvis) 
 Agnese Bauze (10. klašu grupas pārstāvis) 
 Solvita Stalneka (11. klašu grupas pārstāvis) 
 Uldis Antoņevičs  (12. klašu grupas pārstāvis) 
 Gunta Liepiņa  (pedagogs) 
 Sigita Mieze (pedagogs) 
  Dace Jansone  (pedagogs) 
 Viesturs Reinis (pedagogs) 
 Mārtiņš Kagainis (pedagogs) 
 Laila Liepa (pedagogs) 
 Emīlija Stalneka (pašpārvalde) 
  (pašpārvalde) 
  (pašpārvalde) 
 
Uzaicinātie:  Ilze Paegļkalne  Direktores vietniece izglītības jomā 
  
 
Darba kārtība: 

1. Informācija par Jūrmalas Valsts ģimnāzijas akreditācijas gaitu; 

2. Jūrmalas Valsts ģimnāzijas padomes reglamenta redakcijas apstiprināšana. 

3. Dažādi jautājumi 

 

1. Informācija par Jūrmalas Valsts ģimnāzijas akreditācijas gaitu 

Ziņo: Ilze Paegļkalne 

Tiek informēts, ka Akreditācijas ekspertu ziņojums par Jūrmalas Valsts ģimnāzijas akreditāciju 

ir parakstīts un skola uz nākamiem sešiem gadiem ir ieguvusi akreditāciju.  

Ar kopējo akreditācijas vērtējumu iespējams iepazīties izglītības kvalitātes valsts dienesta 

vietnē (https://www.ikvd.gov.lv/lv/akreditacijas-ekspertu-komisijas-zinojumi-vispareja-

izglitiba).  

https://www.ikvd.gov.lv/lv/akreditacijas-ekspertu-komisijas-zinojumi-vispareja-izglitiba
https://www.ikvd.gov.lv/lv/akreditacijas-ekspertu-komisijas-zinojumi-vispareja-izglitiba


 

2. Jūrmalas Valsts ģimnāzijas padomes reglamenta redakcijas apstiprināšana 

Ziņo: Agris Daukste 

Ņemot vērā, ka līdzšinējā Jūrmalas Valsts ģimnāzijas padomes nolikumā tika konstatētas 

zināmas nepilnības, kā, piemēram, nolikumā netika noteikta padomes locekļu ievēlēšanas 

kārtība, ievēlēšanas termiņš, izstāšanās kārtība, deleģēšanas kārtība apstiprināšanai, ir  

sagatavota jauna Jūrmalas Valsts ģimnāzijas padomes reglamenta redakcija (skat. 2.pielikumā) 

 

Jaunā JVĢ padomes reglamenta redakcija tiek pieņemta vienbalsīgā padomes pārstāvju 

balsojumā.  

 

3. Dažādi jautājumi 

Ziņo: Ilze Paegļkalne 

Tiek sniegtas īsas atbildes uz saņemtajiem vecāku jautājumiem: 

3.1. Peldēt apmācības organizēšana skolā.  

Tiek norādīts, ka šobrīd skolā peldēt apmācība notiek tikai 7. klasēm un vidusskolas 

klasēm (10-12.klase). Papildus finansējumu, kas saistīts ar pārējo klašu skolnieku 

nogādāšanu (transports) un pavadīšanu (personāls) no un uz baseinu, skolai līdz šim 

nav izdevies piesaistīt. 

 

3.2. EMU skolas aptaujas rezultātā iegūto personas datu apstrāde. 

Iesūtīto datu apstrāde un kā tiek glabāti/apstrādāti bērna personas dati.  

Šogad Jūrmalas Valsts ģimnāzijā EMU skolas ietvaros tika aptaujātas 4-12.klases. 

Aptaujās iegūtos datus apstrādā EMU skola atbilstoši saviem iekšējiem datu 

apstrādes procesiem.  JVĢ par katru skolnieku no EMU skolas saņem tikai vērtējumu 

krāsu izteiksmē (zaļš, dzeltens, sarkans). Ja skolnieka vērtējums ir sarkans, tad par to 

tiek informēts skolas atbalsta personāls (psihologs). Psihologs ar skolnieku drīkst 

strādāt tika pēc tam, kad saņemta vecāku piekrišana. 

 

3.3. Vai kāds skolnieks drīkst pārmeklēt cita skolnieka mantas, skapīti?  

Pret paša skolnieka gribu neviens cits skolnieks nav tiesīgs pārmeklēt otra skolnieka 

 privātās mantas. 

 

3.4. Sākumskolas sporta zālē esoša caurule ar kuru pastāv savainošanās risks. 

Atsaucoties uz vecāku ziņu par bīstamo cauruli sporta zālē, minētā caurule ir 

demontēta. 

 

3.5. Vai skolai ir kādas atbalsta programmas bērniem ar UDHS (uzmanības deficīta un 

hiperaktivitātes sindroms)? 

Pie UDHS sindroma valsts nenodrošina papildus atbalstu skolai, kā, piemēram, 

papildus skolotāja asistents. Situācijas risināšanā, ja kādam skolniekam rodas UDHS 



lēkme, var iesaistīties skolas medmāsa, direktora vietniece vai kāds no atbalsta 

personāla.  

Sākot ar nākamo mācību gadu (2023.gada septembri) sākumskolas telpās,uz pilnu 

slodzi būs pieejams viens sociālais darbinieks un viens psihologs, tādējādi gan 

sākumskolas, gan ģimnāzijas telpās skolēni varēs saņemt nepieciešamo atbalstu. 

   

3.6. Dzērienu neesamība sākumskolas ēdināšanas laikā 

Skolas vadība ir izteikusi ēdināšanas uzņēmumam pretenziju, kā arī sastādījusi aktu 

par ēdināšanas pakalpojuma kvalitāti. 

 

3.7. Vasaras nometnes 

JVĢ ir nosūtījusi pieteikumu pašvaldībai atsevišķu skolnieku grupu vasaras nometņu 

apmeklējumam. Ja finansējums tiks piešķirts, tad skolniekiem vasaras nometne 

varētu notikt jūnijā, bet skolēniem, kuri uzsāks mācības 1. klasē, papildus nometne 

paredzēta arī augustā.  

 

3.8. Otrās svešvalodas izvēlē ir tikai vācu vai krievu valoda 

Tiek izvērtēta iespēja papildināt otrās svešvalodas izvēli ar spāņu valodu. No nākamā 

mācību gada spāņu valodas apguves iespējas tiek plānotas kā fakultatīvas 

nodarbības. Izvērtējot fakultatīvo nodarbību apmeklētību, tiks lemts vai spāņu valodu 

ieviest kā vienu no otrās svešvalodas izvēles iespējām.  

 

3.9. Iepriekšējās JVĢ padomes sēdēs risināmo jautājumu statusa apkopojums 

pievienots 3.pielikumā.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nākošā Jūrmalas Valsts ģimnāzijas padomes sēde tiks nozīmēta atsevišķi. 

 

 


